



編號

LSD/12/2014

Ref. No.:

日期

Date:

26/03/2014

香港聯合交易所有限公司

(香港交易及結算所有限公司全資附屬公司)

The Stock Exchange of Hong Kong Limited

(A wholly-owned subsidiary of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited)

通告 CIRCULAR

事項 期權交易規則之修訂

Subject : Amendments to the Options Trading Rules of The Stock Exchange of Hong Kong Limited ("SEHK")

查詢

Enquiry : HKATS Hotline: 2211 6360

Holders of SEHK Trading Rights and Exchange Participants of SEHK are requested to note that the Securities and Futures Commission has approved amendments to the Options Trading Rules to align them with the new Companies Ordinance (Chapter 622 of the Laws of Hong Kong).

The amendments, as set out in the Appendix, will take immediate effect.

The marked-up version of the amendments can be downloaded from the "Rule Update - Options Trading Rules of the Stock Exchange" section of the HKEx website.

Christine Wong
Chief Counsel & Head
Legal Services Department

請各位香港聯合交易所有限公司交易權持有人及交易所參與者注意，證券及期貨事務監察委員會已批准期權交易規則，有關與新《公司條例》（香港法例第 622 章）貫徹一致之修訂。

載於附件之修訂由即日起生效。

有關規則的標明修訂本可在香港交易所網站之"規則修訂 - 期權交易規則 - 聯交所"中下載。

法律服務部
首席法律顧問及主管
黃凱明 謹啟

香港交易及結算所有限公司
Hong Kong Exchanges and Clearing Limited

香港中環港景街一號國際金融中心一期12樓
12/F, One International Finance Centre, 1 Harbour View Street, Central, Hong Kong

電話 Tel: +852 2522 1122 傳真 Fax: +852 2295 3106 網址 Website: www.hkex.com.hk 電郵 E-mail: info@hkex.com.hk

Options Trading Rules

CHAPTER 1

DEFINITIONS AND INTERPRETATION

Definitions

101. In these Options Trading Rules, unless the context otherwise requires:-
The definition of “Memorandum” has been repealed.

CHAPTER 8

DISCIPLINARY

- 805A. The exercise of disciplinary powers herein shall where appropriate be dealt with in the disciplinary procedures of the Exchange from time to time.

期權交易規則

第一章

定義及釋義

定義

101. 除文意另有所指外，在期權交易規則中，
「大綱」之定義已刪除。

第八章

紀律

- 805A. 載於期權交易規則的紀律處分權力的行使須於適當時以交易所不時制定的紀律程序處理。